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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA DEL CONSELL DE L’ESPORT 

ESCOLAR DE BARCELONA CELEBRADA  EL DIA 28 DE JUNY DE 2016 ALS 

LOCALS DEL CONSELL DE L’ESPORT ESCOLAR DE BARCELONA 

  

A Barcelona essent les 7 de la tarda del dia  al principi indicat i en segona convocatòria 
es celebra l’Assemblea General Ordinària  del Consell de l’Esport Escolar de 
Barcelona, amb el següent  Ordre del Dia:  

Ordre del Dia: 

1.- Lectura i aprovació, si s’escau, de l’Acta de l’Assemblea anterior. 
2.- Memòria Curs 2015-16 

3.- Ratificació nomenament nous membres Junta Directiva. 

4.- Estat de Comptes:  Exercici 2015 

5 - Presentació Pressupost Curs 2016-17 

6.- Propostes Curs 2016/17 

7.- Aprovació gestió de la Junta Directiva. 

8.- Elecció de la Comissió de Seguiment de l’Economia 

9.- Precs i preguntes.  

Actuen com a President el Sr. Jaume Mora i com a Secretari el Sr. Enric Prats, 
President i Secretari respectivament de la Junta Directiva. Els acompanya el Sr. Jordi 
Gallardet, Vicepresident Esportiu. 

El president, en primer lloc, dóna la benvinguda als assistents i explica que aquest any 
hem decidit fer la prova de separar l’assemblea de la Festa de final de curs del 
Consell. La raó no és altre que la de donar tot el temps necessari a l’assemblea per tal 
que no haguem d’acabar-la cuita corrents com ens ha passat altres anys que es 
solapaven una activitat i altre. 

El Secretari demana que com que aquest any no hi ha grans  temes i a més demà és 
dia laborable intentem ser una mica àgils.  

Dit això introdueix el primer punt  de l’ordre del dia que és Lectura i aprovació, si 
s’escau, de l’acta de l’assemblea passada. Com sigui que tothom ha rebut l’acta de 
l’anterior assembles i ningú ha fet ús del seu dret d’esmena o afegitó, si us sembla bé 
la donarem per llegida i si ningú té res a dir la donarem per aprovada. Com sigui que 
ningú té res a dir s’aprova per unanimitat. 

A continuació es passa al segon punt de l’ordre del dia que és memòria curs 2015/16. 
En aquest punt pren la paraula el President qui, en primer lloc, saluda als presents i 
seguidament comenta les grans dades del curs que ara acabem. 

 Aquest curs han participat en les nostres competicions, entre esportistes, delegats i 
entrenadors, un total de  43.104 persones i   2.516 equips, s’han disputat 19.652 
partits, en les nostres activitats formatives s’han inscrit un total de 1.298 alumnes i 
comptem amb 450 tutors de joc. 

Hem organitzat activitats esportiva en 42 esports diferents, en relació al curs 2014/15 
les inscripcions han augmentat un 6,66 %. 

La participació s’ha distribuït de la següent manera: 

Assistents: 

Srs. 
J.L. Murillo,  
Jesuites 
S.Gervasi 
V.Puigdomen
ec, Inst.A.G. 
Mundet 
I.Buenosvinos, 
AulaEsc.E. 
O. Marsà, 
Dominiques, 
T.Colomina, 
Immaco – 
A.Ravell 
J. Grifoll, Adia 
A. Sancho, 
Esc.Peter Pan, 
A. Sancho, 
Sal.Sans 
J. Gallardet, 
FEEB i ISSOF 
S. Gimenez, 
Esc. 
Orlandai 
P. Soler, 
Joventut les 
Corts 
I. Españó,  
 
D. Planes, 
Jesuites Casp 
M. Duque, 
CETerra Negre 
Z. Zouhair, 
Superacció 
J. Raydo, 
Braval 
M.Escolar, 
Balmes 
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Esports d’equip: 23.961 – Esports Individuals: 7.981 – Lligues recreatives: 862 – 
Trobades i promoció:  3.841 – Convivim esportivament: 2.874 

Impacte del CEEB per grup d’edat: Hi ha un salt quantitatiu entre segon i tercer de 
primària (passa d’un 18% a un 29%) el nivell màxim de participació es dóna a quart de 
primària amb un 33,98 % a partir d’aquí la participació va baixant fins arribar  a un 
9,39% a segon de batxillerat.  Si analitzen els descens en la participació per tipus de 
centre veurem que aquesta davallada no es dóna tant en centres privats o concertats 
que tenen cursos de primària fins al final de secundaria, o en clubs on si és més 
pronunciada la baixada és en els centres públics en els que quan acaben la Primària 
els nois/es han de canviar de centre per cursar la  Secundària. 

Participació per sexes:  des del curs 2007-08 que es partia amb un 70,20 % de 
participació de nois i un 29,8 % de noies aquesta ha anat evolucionant fins a gairebé 
equilibrar-se aquest curs amb un 58,06% de nois i un 41,94 % de noies. Encara que 
ha de quedar clar que l’increment en la participació de les noies no es dóna en 
detriment de la dels nois sinó que l’augment en el nombre de participants és 
bàsicament femení.. 

Tenim un total de 674 entitats inscrites en les nostres activitats de les que  512 són de 
la ciutat de Barcelona, per tipus d’entitat dominen les escoles privades o concertades i 
les associacions en tercer lloc tenim les escoles públiques de primària, seguides 
d’altres tipus d’entitats i per últim les escoles públiques de secundària. Si mirem els 
nivells de participació segons les entitats siguin de Barcelona o fora segurament 
aquests baixarien més ja que les entitats de fora de Barcelona generalment participen 
més esporàdicament o no participen tots els seus equips. 

També s’ha de tenir en compte que dins de les associacions també n’hi ha que porten 
escoles públiques o  privades. 

Per esports podem dir que, des del curs 13-14 es manté estable la participació en 
hoquei sala i futbol, 7 i 11, ha augmentat la participació en voleibol, hoquei patins, 
futbol 5 i basquet. 

Dels 19.652 partits que composen en total la competició se’n han jugat 19.025 el que 
vol dir que només s’han deixat de jugar un 3,19 € del total i un  30,65 % dels jugats ho 
han estat en una data diferent de la fixada en el calendari de competició. 

Si ens fixem en el dia de la setmana que s’han jugat veurem que un 59 % s’ha jugat en 
divendres, un 40% en dissabte i l’1% restant es distribueix entre els altres dies de la 
setmana. 

A continuació revisarem les activitats fetes al llarg del curs en esports individuals. Les 
modalitats esportives en les que s’han disputat més jornades han estat: Patinatge 
Artístic (20); Gimnàstica Rítmica (16), Escacs (13); Badminton i Judo (12), Tennis 
Taula (9), Gimnàstica Artística (7), Natació i Curses d’Orientació (6);  Natació 
Sincronitzada, Gimnàstica Estètica de Grup, Natació Sincronitzada i Trampolí (3), 
Dansa (2) i Tennis Taula Familiar (1). 

Si mirem la distribució de participants entre les diferents activitats  veurem que si 
comparem amb la participació del curs  2014-15 s’ha registrat un increment en la 
participació en totes les modalitats esportives excepte en  Judo (-2,45%),  Escacs (-
6,55%), Trampolí (-5,96%) i Tennis Taula (-14,77 %).  

Els esports que concentren el major número de participants són: Gimnàstica Rítmica 
amb un 17,26% del total i Patinatge Artístic amb un 16,54% i els que aquest curs han 
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experimentat un major creixement han estat Gimnàstica Artística (+44,33%), Natació 
(+24,21%) i Dansa, Jazz i Hip Hop (+15,41%).  

Si ens centrem en activitats específiques com és la Copa del Món de Gimnàstica 
Estètica de Grup podem dir que aquest és el segon campionat que organitzem i que 
ha estat tot un èxit hi han participat gimnastes de 23 països diferents. Esperem tornar-
lo ha organitzar d’aquí a 2 anys ja que les delegacions dels diferents països 
participants van demanar a la Federació Internacional que aquesta final es continues 
fent a Barcelona. Això vol dir que es van trobar molt a gust amb l’organització. 

Els 3.841 participants en les Jornades de Promoció han participat majoritàriament en 
els diferents Cross que no para de créixer i que s’organitza al llarg del curs als 
Districtes de la Ciutat, Només queden un parell o tres districtes que no tenen cros tal i 
com ho tenim ara ja anem bastant atapeïts  i  no sé com ho tindríem per fer-ne algun 
mes, L’altre activitat que registre més participació són les  Sessions de Tast, dins de 
les mateixes tenim les curses d’orientació que està tenint molta acceptació i estem 
estudiant la possibilitat de que, donat que és una activitat eminentment familiar, es faci 
el diumenge. Segurament farem una prova pilot per veure que tal funciona. 

En l’apartat de Formació hem de fer una separació d’una banda la formació als  Tutors 
de Joc i de l’altre les formacions als Mestres i Professors d’Educació Física. 

La formació per als Tutors de Joc s’ha de dividir en: formació contínua,  reciclatge, 
formació de nous tutors, formació específica com a auxiliars de taula de basquet i 
formació com a Tutor Esportiu Escolar(entrenadors) també han passat per les nostres 
formacions mestres d’educació física. 

Per últim passem al “Semàfor de Valors” nosaltres estem aplicant un model diferent al 
que apliquen la resta de consells esportius. Nosaltres fem una classificació paral·lela 
mentre que  els altres consell integren el capítol valors en la classificació general. El 
que hem començat a fer aquest any ha estat mostrar la classificació en valors. Es 
tracta d’una prova pilot que com a tot és millorable.   

S’ha de tenir en compte que no podíem no tenir cap model ja que la Generalitat des 
d’aquest any obliga a tenir un model de treball en valors.  

Però els grans números són aquests majoritàriament punts blaus: bona feina, bon 
treball i pràcticament cap incidència en els partits això és una gran majoria. 

Curiosament on hi ha més incidències és en els entrenadors més que en els 
esportistes i en les famílies i una dada curiosa és que hi ha més semàfors vermells en 
els visitants que en els equips locals.  

Es important que sapigueu que quan parlem de semàfors vermells no vol dir que siguin 
incidents gravíssims. Els incidents gravíssims han estat molt inferiors i han passat tots 
al Comitè Ètic des d’on s’ha tractat la incidència juntament amb l’escola, els delegats i 
en la majoria dels casos s’han trobat solucions satisfactòries. 

La gran majoria es mou entre el blau i el groc que són petitíssimes incidències. Ara 
estem treballant la possibilitat d’eliminar el groc i deixar-ho en vermell, blau o verd. Si 
passem a totals veiem que els semàfors vermells representen un 0,66% del total de 
les incidències, si ajuntem els verds i els blaus ens movem en el 85% de funcionament 
òptim  de les nostres activitats.  

Si això és així és per la feina que tot vosaltres feu a les vostres escoles i clubs si 
vosaltres no teniu en compte aquesta feina nosaltres ens podem inventar mil sistemes 
però cap d’ells funcionarà. L’impacte directe el teniu vosaltres. Hi ha escoles en les 
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que s’ha fet una feina molt ben feta, nosaltres només hem aportat les eines per fer-la, 
hem reforçat la formació dels Tutors de Joc i hem cercat incentivar la feina ben feta. 

Dins de l’apartat de tutors de joc podreu veure que els seu número és proporcional als 
encontres que es disputen en cadascuna de les modalitats esportives. 

Aquest any hem començat a fer la prova del treball en valors en els esports individuals. 
Nosaltres som el primer consell que ho fa abans que hi hagi un altre consell que ho 
provi i ens facin seguir el seu model hem  preferit començar nosaltres, com a Consell 
pioner, hem començat amb una prova i una eina que hem d’anar depurant. 

En aquest punt li passa la paraula al Victor, director del CEEB  qui acaba de comentar 
aquest punt indicant que els mateixos jutges són els que valoren a més tots els 
apartats de valors. Des de que l’esportista entra a la instal·lació fins que en surt. 

Per últim dins del seu informe es tracte el tema de l’impacte que a la nostra ciutat té el 
Consell. Aquest tema va sortir dels propis professionals que volien saber com estàvem 
impactant a la ciutat i vam ser nosaltres el que vam quedar impactats al veure com 
impactava el CEEB a la ciutat. 

Si considerem només les llicències que tenim entre els 5 i els 16 anys ja tenim més de 
22.000 impactes. Tenim un impacte d’un 22% entre els nois i un 18% entre les noies. 
Ens ha anat molt bé per saber el marge de creixement que tenim. 

Fins aquí l’informe de les activitats estrictament del Consell de l’Esport Escolar de 
Barcelona, a partir d’aquí, com tots sabeu, hem de considerar les activitats de la 
Fundació per a l’Esport i l’Educació de Barcelona, nascuda directament del Consell, 
que està duent a terme una tasca molt important en els barris més desafavorits de la 
ciutat de Barcelona. Ha ofert unes 5/6.000 places per Casals d’Estiu. També tenim un 
Observatori que està fent un tasca molt important des de Mèxic també hi ha altres 
països de l’Amèrica llatina  (Perú i Argentina)que ens estan demanant suport per a 
poder implantar, en part, el model que estem fent aquí al Consell. Això comporta la 
internacionalització del Consell, també tenim la gestió de la Mar Bella que està servint 
per a que moltes escoles i entitats la feu servir i en que a poc a poc es vagi convertint 
en la seu, tal i com es va pensar, de l’esport escolar de la ciutat. La complicitat amb 
l’Ajuntament està funcionant molt bé, tenim una casa de colònies que també és del 
Consell i que alguns de vosaltres ja coneixeu. 

Aprofita aquesta exposició per agrair la tasca dels Comitès  que han fet una molt bona 
feina, també felicita als Tècnics i els hi demana que traslladin, als seus equips de 
treball la seva felicitació per la feina feta. 

El secretari posa a votació l’informe presentat: no hi ha vots en contra ni abstencions 
per tant s’aprova per unanimitat l’informe presentat. 

Seguidament es passa el següent punt de l’Ordre del Dia que és : Ratificació dels 
nomenaments dels nous membres de la Junta. 

Com sabeu a la Junta Directiva es poden produir canvis. L’any passat ja us vam 
explicar un cas i aquest any, per diverses raons, s’han produït canvis. Com tot sabeu 
l’Ajuntament (IBE)  estatutàriament té dret a dos representants. En aquest cas ni la 
Junta Directiva ni l’Assemblea té res a dir. En aquest cas hi ha hagut un canvi i des de 
fa un temps tenim com a representant a la Junta Directiva a la Sra. Mercè Jofra que 
juntament amb el Sr. Gabi Arranz representen al IBE al si de la nostra Junta. 

Altre cosa són la resta de membres de la Junta  Directiva que, com sabeu, en el cas 
de que es produeixi una substitució, per la raó que sigui, l’assemblea ha de ratificar  la 
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designació. En aquest cas es troben els Srs. Carles Meilan i Josep Grifoll que a 
proposta del President van entrar a formar part, de manera provisional, de la Junta. En 
aquest punt el Secretari demana si algú té algun problema en que aquests senyors 
s’incorporin a la Junta. Com sigui que ningú hi té cap objecció queden ratificats com a 
membres de la Junta els Sr. Meilan i Grifoll. 

Finalitzat aquest punt es passa a tractar de l’apartat econòmic  en aquest punt 
tractarem conjuntament  l’Estat de Comptes de l’exercici 2015 i el pressupost per el 
proper curs. En aquest punt pren la paraula el Sr. Jhamir Vargas, assessor fiscal i 
comptable  de la nostra entitat. 

El Sr. Vargas pren la paraula i ,procedeix, en primer lloc, a donar lectura de l’informe 
que hem rebut dels auditors (Auren). L’Assemblea ha de saber que des de l’any 2009 
s’està fent una auditoria anual i que a més també rendim comptes davant de les 
Administracions que ens subvencionen. 

Resumint la carta dels auditors diu que una vegada fetes totes les comprovacions els 
estats financeres de l’entitat reflexen  de manera fidel la situació econòmica i 
patrimonial i financera de l’entitat a 31 de desembre 2015. 

El Sr. Vargas ofereix, als que estiguin interessants, la possibilitat de revisar per ells 
mateixos l’auditoria. 

Seguidament comenta  alguns aspectes de l’estat de comptes presentat. Aspecte a 
destacar és que aquest any el Consell ha tingut un  resultat positiu d’uns 27.000,- €. 
En l’Estat de Comptes que tots teniu podeu veure  el detall de Ingressos i Despeses. 
(annex 1) 

Pren la paraula el President per afegir-hi el següent: hem renovat no fa massa el 
Conveni amb l’IBE. El que ens dóna estabilitat amb la Generalitat  tot és  més difícil 
però us haig de dir que a aquest any hem elevat una mica el to de la nostra protesta ja 
que el consell de Barcelona que és el que té el major nombre de participants es troba 
en una situació de desafavoriment en relació amb els altres consells. 

 Aquest és un tema que ve  de fa anys i si hem pogut resistir fins a  aquí ha estat 
gracies al gran nombre de voluntaris que tenim que ens ha permès no tenir que 
comptar amb tants professionals. Heu de tenir en compte que estem al límit de les 
nostres possibilitats. Un altre aspecte que hem de tenir en compte és que tenim un 
quadre salarial que creiem que s’ha de corregir donat que en alguns no és el que 
hauria de ser hi ha una diferència brutal entre el que rebem nosaltres i el que reben la 
resta de consells.  

Hem arribat a un punt en el que ens estem plantejant molt seriosament sortir de la 
Unió de Consells de Catalunya ja que no només no rebem el que ens correspon sinó 
que hem de anar pagant un seguit de temes que  van introduint (ara, a tall d’exemple,  
pretenen que paguem un segell de qualitat que s’han tret de la màniga i si mirem les 
bases del mateix veiem que són temes que nosaltres ja estem fent des de fa anys). 
Heu de tenir en compte que sempre paguem proporcional al número de nens que 
tenim però mai cobrem en la mateixa proporció. 

Fa uns anys es va produir fa uns anys un salt molt important  per part de l’Ajuntament i 
ara entenem que ha de ser la Generalitat qui el faci, ja que hem de dotar de més 
recursos humans el projecte, necessitaríem almenys un parell de persones més, ja 
que és del tot insostenible continuar només amb el personal que tenim. Heu de tenir 
en compte que gairebé tots els caps de setmana hi ha  competicions i el nostre 
personal està allà ha arribat un punt en el que ja no sabem com cobrir les hores de 
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més que fan (no tenim més vacances per donar-les-hi). Aquest és un tema que hem 
de revertir. Per aquest tema tenim el recolzament de l’Ajuntament .  

Nosaltres no podem renunciar a cap de les activitats que estem fent volem seguir 
creixent i fent-ho cada vegada més i millor i per això necessitem el suport de les 
administracions el de l’Ajuntament ja el tenim i ara s’hi ha d’implicar la Generalitat. 

Dit això el Secretari planteja a l’assemblea si s’aprova l’estat de comptes presentat i el 
tancament de l’Exercici 2015. Com sigui que no hi ha ni vots en contra ni abstencions 
s’aprova, per unanimitat l’estat de Comptes presentat. 

Segueix en l’ús de la paraula el Sr. Vargas per a tractar el Pressupost per el proper  
curs (annex 2). 

Com podeu veure, seguint el que ens vàreu demanar, hem indicat el  Pressupost 
d’aquest curs, la previsió de tancament i la proposta de Pressupost per el curs vinent. 
També veureu, tal i com ha dit el President, que la partida de Sous i Seguretat Social 
experimenta un sensible increment. Per això  veieu que d’una previsió de tancament 
de 770.000,- € passem a un pressupost de 794.000,- € que es compensa amb els 
ingressos que tindria el Consell el proper curs. 

Intervé el President per a indicar que això és el que des de la Generalitat se’ns va 
demanar per atendre la nostra petició que d’altra banda troben absolutament 
justificada. Nosaltres confiem que a la propera assemblea us podrem dir que la 
Generalitat ha fet un canvi significatiu. 

Seguidament el Secretari demana a la perceptiva aprovació o no del pressupost 
presentat. El pressupost és aprovat per unanimitat. 

Es passa al següent punt de l’Ordre del Dia que é. Propostes per el curs 16-17. En 
aquest punt pren la paraula el Sr. Jordi Gallardet, Vicepresident Esportiu. 

Com tots ja sabeu la primera de les propostes que us presentem és el Calendari de 
Competició per el proper curs veureu que el calendari pràcticament està calcat del curs 
passat. Comencem el dia 21 d'octubre. Només hi ha una variant i és al mes de 
desembre les festes d’aquest mes cauen de manera que és fa molt difícil lligar-ho tot. 

Per això hem decidit que no hi hagi competició els dies  2 i 3 de desembre i el 9 i el 10 
del mateix mes. 

La segona fase queda pràcticament igual que l’any passat. Comencem el dia 20 de 
gener i s’acaba la competició el 16-17 de juny. 

Dit això demana si algú té algun comentari a fer. Hi intervé la representant de l’Escola 
Aula per comentar que hi ha un altre cap de setmana que també és complicat i és el 
de l’1 de novembre (moltes escoles han agafat com a dir de lliure elecció el dia 30 de 
novembre. Com molt coordinadors comparo el calendari escolar amb el federat i a la 
federació promoció no juga el cap de setmana del pont de novembre i si juga el 2 i 3 
de desembre perquè pràcticament totes les escoles agafaran com a dia de lliure 
elecció el 9 de desembre. 

El Sr. Gallardet indica que abans de fer aquesta proposta de calendari es va fer una 
reunió amb tots els presidents de comitès i es va valorar també el que la representant 
de l’Escola Aula indica i que finalment es va decidir que la millor opció era la que us 
proposem ja que donava  més temps per a recuperació de partits.  
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Intervé el Director del CEEB per a comentar que creu que l’opció presentada és la 
menys dolenta. Al final va primer l’opció de si es podien recuperar o no els partits 
suspesos. 

Pren la paraula el representant de l’Escola Peter Pan manifesta que ells mai han 
recuperat un partit en cap de setmana sempre ho han fet entre setmana per tant 
aquest fet no el preocupa el que si el preocupa és que si descanses la jornada 7 els 
nens poden estar dos mesos sense jugar. Ell es favorable a la proposta de l’Escola 
Aula (no jugar 28 i 29 d’octubre i fer-ho el 2/3 de desembre. Hem de tenir en compte 
que en previsió també es poden avançar els partits. 

El Secretari manifesta que entén totes les raons i que debatin aquest punt ens podríem 
eternitzar per tant em sembla que aquest és un dels punt que fa necessari que es voti. 

No es tracta de dir qui té més raó o no, es tracta de decidir que fem. Per ordenar el 
resultat diríem que el “si” vol dir acceptar la proposta del Consell i “no” fer el canvi que 
demana la representant de l’Escola Aula. 

El resultat de la votació és el següent  16 vots a favor del calendari proposat per el 
Consell, 3 a favor de la proposta feta per la representant de l’Escola Aula i cap 
abstenció. 

Es demana que es comenci una setmana abans la 2ª fase el Sr. Gallardet indica que 
això no és possible per que no dóna temps de fer els calendaris. 

Segueix el Sr. Gallardet explicant que  hem constatat que el dia en que es juguen més 
partits és el divendres el que ens ocasiona una complicació logística important i per 
això us fem la següent  proposta: introduir els dijous com a dia per a poder disputar 
encontres  sempre i quan això us sigui possible i a l’equip contrari també li vagi bé. 

Intervé el representant de l’escola Peter Pan per a comentar que ell es perfectament 
coneixedor de les dificultats que comporta l’acumulació de partits els divendres i que 
en alguna ocasió és impossible trobar, sobre tot en els esports amb més demanda, 
tutors de joc disponibles per a cobrir tots els encontres del divendres, però com a 
representant d’una entitat ha de manifestar la seva absoluta oposició a que el dijous 
sigui també un dia de joc. 

La seva raó per oposar-se és que als nens/es se’ls hi fa com a proposta formativa i és 
el que paguen  per dos entrenaments a la setmana i un partit. Si els entrenaments són 
dimarts i dijous i  si el dijous és també el dia en que es disputa el partit els estem 
deixant amb un entrenament de menys i aquesta no és la proposta  formativa que els 
hi fem. 

Quan es va fer aquesta proposta va quedar clar que no podia ser vinculant per l’equip 
visitant i l’altre és intentat treure un petit percentatge de partits del divendres que 
podrien ser els equips que entrenen dilluns i dimecres. No es tracta d’organitzar grups 
de dijous. Si ens treuen ni que siguin 15 partits del divendres ja ens fan un gran favor. 

El que està clar és que segueixen creixen els partits de divendres morirem d’èxit. Hem 
de buscar opcions. 

Intervé el representant de l’Escola Orlandai per abundar en el que ha dit el de l’Escola 
Peter Pan però també reconeix que entén el que es diu des del Consell. Comenta si 
s’ha pensat per exemple en els dissabtes a la tarda. 

Se li respon que el que s’està veient és que la tendència és la de no jugar en cap de 
setmana. 
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Seguidament intervé el representant de l’Escola Jaume Balmes per a proposar que 
potser s’hauria de promocionar més jugar dissabte a la tarda. Potser és un problema 
de cost per les escoles es podria fixar per els partits el dissabte per la tarda el mateix 
preu que per els del dissabte al matí. 

Intervé el president per a puntualitzar que el que es vol és fer una prova per a intentar 
descongestionar els divendres.  

Es proposa una modificació del redactat en el sentit de que es digui que si l’equip 
visitant proposa un canvi aquest sempre haurà de ser cap divendres o dissabte. 

Intervé el Secretari per a proposar fer, aquest any,  una prova pilot amb el matis 
introduït i que entre  tant tots anem pensant un altre solució. 

La representant del Club Terra Negra proposa que els dijous juguin els sub23. Se li 
respon que aquest gairebé ja juguen a la carta i no afecten a les competicions 
ordinàries.  

Diu que potser ajudaria que a aquesta categoria no se’ls deixes jugar els divendres. El 
Sr. Gallardet indica que el problema és divendres a les 6 de la tarda. 

Posada a votació la proposta s’accepta fer la prova pilot  per 5 vots a favor, 3 en contra 
i 5 abstencions. 

També s’acorda que per el proper curs es farà un estudi a veure si ha resultat positiu o 
no. 

El Sr. Gallardet passa a explicar als presents la idea que tenim per a poder valorar 
l’actuació dels Tutors de Joc a través del semàfor de valors.  Els delegats de cada 
entitat podran valorar l’actuació dels TJ als partits de la nostra competició a partir d’una  
taula que s’està dissenyant. La suma d’aquesta valoració més altres internes del 
CEEB crearan una classificació de valors a final de curs. 

Intervé el representant de l’Escola Orlandai per la tasca que s’està fent amb tot el tema 
del “Semàfor de valors”. El que demana és que es tinguin clars els criteris i que 
aquesta informació la tinguin les entitats per a poder explicar tant als equips com a les 
famílies el que ha passat i la raó d’un semàfor o altre. 

Intervé el president per a comentar que amb aquest tema la veritat és que s’ha de 
destacar que hem rebut moltes reaccions i ens sembla que està molt bé i és bó la 
implicació de tots els agents. Heu de tenir en compte que hem de perfeccionar l’eina 
tot i que a la pàgina web hi teniu explicats els criteris. Sapigueu que el fet de posar un 
verd o un vermell va seguit d’un comentari del perquè. 

Esteu tots convidats a passar per aquí i fer-hi les vostres aportacions. Penseu que és 
una eina que hem de fer entre tots i no volem renunciar a aquesta opció. 

El Sr. Gallardet comenta el fet de que, aquest any, ens han arribat al Comitè ètic un 
parell de casos de semàfor vermell del que l’escola no en sabia res. 

Potser hem fet una vintena de cartes a escoles parlant de: jugadors, delegats, 
entrenadors i pares. 

Tanca el tema el President informant que  s’ha previst que una vegada estiguin els 
instruments de control ben elaborats convocar a representants dels diferents estament 
per a parlar amb ells  i explicar-los el funcionament e intentar veure tots els matisos de 
la mateixa. 
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El Sr. Gallardet comenta que des dels Comitès, els observadors ens estan avisant que 
hi ha algunes instal·lacions que tenen deficiències. Desitjaríem que cada entitat 
pugues millorar les seves instal·lacions sobre tot en l’aspecte de seguretat. 

No parlem només de línies esborrades parlem també de pals de volei deficients, 
cistelles de basquet sense protecció, porteries sense fixar, etc. Penseu que tots 
aquests punts tenen molt a veure amb la seguretat. 

Hi ha algunes escoles públiques que l’ajuntament ens ha comunicat que té algun medi 
de poder-los ajudar. 

Per tancar el tema de les propostes per el proper curs el President introdueix el tema 
de les tarifes 

Recordeu que per a facilitar el tema pressupostari els preus ja es va aprovar amb 
antelació. Ara hem de proposar les quotes per el curs 17-18 i plantegem per el curs 
17-18 deixar les quotes congelades.  

El que si sabeu que cada any hem de veure són les quotes dels TJ també sabeu que 
per el curs 16-17 està congelat però per el 17-18 us proposem una pujada del 3%. 

Per el que fa a les assegurances continuem amb diferència essent exemple de 
funcionament i tenim les assegurances més baixes. Hem de reconèixer que aquest 
curs s’han registrat més incidències  però no han fet que puguin els preus. El que us 
proposem és arrodonir el preu de l’assegurança a 3,- €, a canvi d’això ens han 
mantingut als esportistes petits a 1,- €, delegats i entrenadors passarien de 5,40 € a 
5,50 € i els esportistes grans mantenir el que s’estava pagant fins ara. 

Si continuem fent un esforç de contenció en les incidències continuarem amb aquesta 
dinàmica. Penseu que la nostra asseguradora no vol acceptar a ningú més la Unió de 
Consells va parlar amb ells per a que asseguressin a tots els esportistes i els hi van dir 
que no. 

Per a tancar el tema es sotmet a l’aprovació de l’assemblea les modificacions en les 
tarifes proposades i l’augment dels TJ. 

Els canvis són aprovats per unanimitat. 

El Secretari introdueix el punt nº. 7 per a comentar que la introducció d’aquest punt ha 
estat una errada. 

Es passa al punt nº. 8 que és l’elecció de la Comissió de Seguiment de l’Economia. 
Comenta el fet de que, aquest curs, extraordinàriament ja hem rebut propostes per a 
formar par d’aquesta Comissió amb el que si l’assemblea no s’hi oposa es ratificaria a 
las persones que s’ha ofert. 

Les persones interessades són: Sr. José L. Murillo, Escola Infant Jesús, Sr. Oscar 
Marsà, Escola Dominiques – Mallorca Ensenyament i Sr. Toni Colomina, Escola 
Immaco. 

L’assemblea els ratifica. 

El Secretari introdueix el darrer punt de l’Ordre del Dia que és Precs i Preguntes.  

El representant del Braval pregunta quin és el criteri que es segueix per a confeccionar 
els grups de la 2ª Fase.   
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Li respon el Sr. Gallardet dient-li que la 2ª Fase es fa a partir dels resultats obtinguts 
en la 1ª Fase bàsicament, desprès s’intenta tenir en compte les vostres indicacions  
per evitar coincidències de diferents esports. 

El criteri és aquest altre cosa és que després s’hagin d’introduir altres equips per a 
completar grups. Els més interessats en mantenir la igualtat de nivell són els comitès i 
els tècnics ja que a major igualtat de nivell menys conflictes. 

Es genera un debat sobre aquest extrem. Es recorda que, en la 2ªFase els calendaris 
són provisionals i que si veiem que tenim un equip mal posat sempre tenim l’opció de 
venir a parlar amb el corresponent Comitè per a veure les possibilitats de solucionar-
ho. 

La solució per igualar grups es treure la possibilitat d’elecció de nº de plantilla però 
això, com tots sabeu, és inviable. Per tant, és inevitable que en algun cas es segueixi 
donant aquest  problema. Ja que, a tall d’exemple,  hi ha equips nous que comencen a 
jugar a la 2ª fase en aquest cas és impossible saber quin nivell tenen. 

El president agraeix que la resposta a aquest tema l’hagin donat directament les 
pròpies entitats. 

Dit això passa a exposar una proposta (que no va donar temps de presentar al Comitè 
Tècnic ni a enviar-la) i que també presentem com  a prova pilot seria: en categoria 
aleví de primer nivell (grup 1 i 2) fer finals de Barcelona i més tenint en compte que 
encara hem de veure com anirà tot amb la UCEC.  

La idea és fer un seguiment de com ha funcionat i portar a la propera assemblea els 
resultats introduint també que la competitivitat que es generarà vingui compensada per 
la introducció  d’algun premi en el camp del criteri de valors. 

Intervé el representant de l’Escola Peter Pan per a celebrar aquesta idea ja que és al 
finalitzar la categoria aleví que els nens/es passen de minibàsquet a basquet amb el 
que seria un molt bon final d’etapa. 

El secretari demana si algú s’oposa a fer aquesta prova o bé és vol abstenir, ningú 
s’oposa ni s’absté per tant s’aprova la proposta, amb el compromís d’informar a 
l’assemblea del curs vinent. 

Trona a intervenir el representant de l’Escola Peter Pan per a comentar el gran nombre 
de partits suspesos (hi ha una part del mateixos que a final de temporada no s’han 
pogut disputar) que es registren en la categoria juvenil i junior. 

També es comenta la diferència d’edat que es pot donar  en un encontre entre els 
jugador/es d’un i altre equip.  

Intervé el president per a comentar que tenim en compte el nombre d’equips que hi ha 
a aquesta categoria potser fora una solució reunir a tots els integrants i veure com es 
poden solucionar tots els extrems comentats. 

Continua en l’ús de la paraula el president per agrair a tots els presents la seva 
assistència a la vegada que els convida a venir al sopar de cloenda del proper dijous. 

El proper curs el format serà el mateix un dia l’assemblea i l’altre el sopar. 
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No havent-hi més assumptes a tractar el Secretari dóna per finalitzada l’assemblea a 
2/4 de 9 del vespre del dia al principi indicat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

V i P 
El President 

 

 

 

Jaume Mora i Arribas 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


